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Vergadering : Bestuurlijk overleg Impuls 
Datum : 10 mei 2017 
Aanwezig : Namens Impuls: dhr. J.R. Brongers en mw. A. Lammersen 

namens gemeente: wethouder dhr. H.J. Dijkstra, mw. M. Tent en dhr. H. 
Wilts 

Afwezig : - 
 

 

Omschrijving Acties 
 
1 / 2. Opening  en Vaststellen agenda: 
Wethouder heet allen welkom De agenda kan conform voorstel worden gevolgd   

 

 
3. Toekomstscenario Sociaal team Aa en Hunze:  
Wethouder Dijkstra houdt een korte inleiding waarin de redenen, de opties en de 
door het college voorgestelde-principe keuze worden toegelicht.  Belangrijkste 
redenen zijn dat de gemeente opteert voor 1 team onder 1 aansturing en daarbij 
de behoefte om scheiding aan te brengen in opdrachtgeverschap en uitvoering.  
De keuze voor de vorm van een overheids-BV is een eerste richting die met 
elkaar verder uitgewerkt gaat worden. 
 

 
 
H. Wilts 

 
4. Reactie Impuls: 
Dhr. Brongers geeft aan dat het moment van de keuze niet onverwacht is 
aangezien dit in eerder bestuurlijk overleg reeds was gemeld.  Impuls betreurt het 
dat andere mogelijke varianten o.a. optie  onderbrengen bij Impuls niet zijn 
verkend. Impuls betreurt het temeer omdat zelfs het hoofdkantoor vrij recent in 
deze gemeente is gevestigd. De heer Brongers geeft aan dat dit de relatie wel in 
de kern raakt.   Enkele jaren geleden heeft Impuls op wens van de gemeente het 
maatschappelijk werk overgenomen van Noordermaat. In de aangereikte stukken 
mist Impuls in de inhoudelijke overwegingen de verbinding tussen de door de 
gemeenteraad vastgestelde visie,  de notitie toekomst sociaal team en het BMC 
rapport. Impuls vindt  dat er een diffuus rapport ligt.  
Het verschil in de huidige kosten van € 1,3 miljoen t.o.v. de geraamde kosten 
nieuwe structuur van € 0,9 miljoen wordt herkend.  De rol en positie in het proces 
zijn helder.  De voorgestelde richting wordt ook herkend echter Impuls  heeft een 
ander beeld van het eindmodel.   Met dit gegeven is het voor Impuls van belang  
duidelijkheid te krijgen wat de opdracht /taken van de BV worden en welke taken 
overblijven.    
 
Wethouder Dijkstra stelt dat bij de keuze voor de gewenste richting het beste voor 
onze inwoners leidend is geweest. Regie houden op het Sociaal team is een 
belangrijk punt.  Het sociaal team functioneert nu naar behoren, maar voor de 
toekomst is een robuuste zelfstandige uitvoeringsorganisatie voor de toegang 
gewenst.   De gevolgen voor de rol van Impuls komen in het vervolg-traject aan 
de orde.  
Er ligt nu een besluit van het college over de principe-richting. Hieruit blijkt ook 
welk type overheid deze gemeente wil zijn. De planning is erop gericht om binnen 
een jaar duidelijkheid te hebben. Dit is ook van belang om continuïteit in 
personele bezetting te borgen.  
Belangrijke stap in het geheel is de behandeling in de commissievergaderingen 
(informerend en opiniërend voor het zomerreces). 
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Dhr. Brongers vraagt aandacht voor beleid t.a.v. de doorontwikkeling van de 
initiatieven ten aanzien van de informele zorg.  Duidelijkheid t.a.v. rollen / taken 
hierin voor het sociaal team en Impuls is belangrijk.  Mw. Lammersen geeft aan 
dat dit ook van belang is bij de implementatie van project “Proeftuinen Integrale 
Ouderenzorg”.  
 
 

 
5a. Subsidie 2018:  
Wethouder Dijksta: De voorgestelde richting zal gevolgen hebben voor de huidige 
subsidieafspraak. Er zal voor 2018 een vooraankondiging voor wijziging van de 
subsidierelatie volgen.    
Dhr. Brongers wijst erop dat er sprake kan zijn van het principe van “overgang 
van onderneming”.  Dit zal nog nader aan de orde komen  en hangt o.a. af van de 
taakomschrijving.  
Voorgesteld wordt dat Impuls evenals voor 2017  ook voor 2018 een voorlopige 
subsidieaanvraag indient.  
   
5b. Sociaal team / toekomstige vacatures: 
Met betrekking tot de continuïteit in de organisatie  en de toekomstige richting is 
afstemming over de personele bezetting en invulling van evt. toekomstige 
vacatures gewenst.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Teamleider 

6. Vervolgafspraken 
- Besluitvormingsproces op basis van het principe besluit 
- Rol in het proces 
- Plannen vervolggesprekken 

 
Afgesproken wordt dat een vervolgoverleg wordt gepland na de opiniërende 
commissievergadering welke staat gepland voor 22 juni. 
 

 
 
 
 
 
 
Harrie Wilts 

7. Rondvraag:     

Er zijn geen punten voor de rondvraag  

 


